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Laura Borràs (JxCat): 'El 155 està fent molt mal'

La fins ara directora de la Institució de les Lletres Catalanes i
diputada de Junts per Catalunya (JxCat), Laura Borràs,
defensa el paper de la cultura per plantar cara a la repressió
de l'Estat espanyol. Segons Borràs, l'aplicació del 155 està fent
molt mal a una cultura catalana que resisteix. Cugat.cat ha
parlat amb ella sobre com afecta l'actual situació política a la
cultura. 

Les frases més destacades de l'entrevista.

- 'L'aplicació del 155 està fent molt de mal a Catalunya i els catalans en general, però a la cultura en
particular'.

- 'Tanmateix la força de la cultura catalana és extraordinària, ve de travessar èpoques molt i molt fosques, ha
estat espectacular veure el compromís de la gent i ha servit per plantar cara a la repressió'.

- 'Necessitem fer un govern per tornar les nostres institucions i que no siguin violades ni un dia més ni
grapejades per gent que no li correspon'.

- 'Lluitem contra aquest mur que és el de la impunitat absoluta'.

- 'No ens calia passar per les urnes per saber que el nostre president era Carles Puigdemont'.

- 'A territori espanyol no hi ha justícia, hi ha injustícia'.

- 'Treballo per allò que el president necessita i el meu conseller és el Lluís Puig. Farem tot allò que calgui.
Estic disposada a treballar'.

- 'Si hi ha un altre conseller igual li demano que em nomeni de nou directora de la Institució de les Lletres
Catalanes'.

- 'Suposo que Gabriel Ferrater com a persona que tenia lucidesa i una mirada molt crítica sobre la societat
sabria veure quin és el bàndol dels que estem sent violentats'.

- 'Estem aixecant un mirall davant l'Estat espanyol i la imatge no és la que voldria qualsevol per a casa seva'.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/136422.html
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